
 

  

Protokół nr 2/2025 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 15 maja 2025 roku 

 

WAK.0012.7.2.2025 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

 Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w Starostwie 

Powiatowym w Legionowie. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Robert 

Wróbel. Przewodniczący powitał radnych – członków Komisji i rozpoczął obrady. 

 Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie skargi na działanie Starosty Legionowskiego.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia przyjęty został do realizacji jednogłośnie: 4 głosy za. 

 

3. Rozpatrzenie skargi na działanie Starosty Legionowskiego. 

 

 Przewodniczący Komisji Robert Wróbel powiedział, że przedmiotem skargi jest 

naruszenie praworządności i nienależyte wykonywanie zadań przez Starostę poprzez 

nieudzielenie odpowiedzi w ustawowym terminie na pismo skarżącego z dnia 9 marca 

br. złożone drogą elektroniczną do Starostwa, poprzez e-doręczenia. 

Przewodniczący poinformował, że zwrócił się do Starosty Legionowskiego 

o ustosunkowanie się do treści skargi. Z uzyskanej odpowiedzi, jak dodał, wynika, że 

opóźnienie w rozpatrzeniu pisma skarżącego z dnia 9 marca nastąpiło z powodu błędu 

systemowego wynikającego z implementacji systemu e-doręczeń. Przewodniczący 

wyraził zdanie, że wdrożenie systemu e-doręczeń, które nastąpiło w całym kraju 

generuje problemy. Wracając do rozpatrywanej skargi podkreślił, że ostatecznie 

odpowiedź została udzielona skarżącemu. Członkowie Komisji zapoznali się z pełną 

treścią odpowiedzi na posiedzeniu Komisji. 

 

Zdaniem Przewodniczącego działanie Starosty nie było intencjonalne, celowe i nie 

uchylał się od udzielenia odpowiedzi, niemniej rekomenduje uznanie skargi jako 

zasadnej z uwagi na przekroczenie terminu wynikającego z Kodeksu postępowania 

administracyjnego. 

Przewodniczący zapytał o opinie i rekomendacje radnych, co do rozpatrywanej 

sprawy. 

Radny Jacek Drozdowski zaznaczył, że niewątpliwie doszło do przekroczenia terminu 

z KPA, bo odpowiedź została udzielona w 49 dniu od faktycznego wpływu pisma do 

Starostwa. 

 

Członkowie Komisji przychylili się do rekomendacji Przewodniczącego Komisji 

i argumentacji, że nieudzielenie odpowiedzi w terminie wynikało z błędu 

systemowego. 



 

  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie stanowisko Komisji w sprawie uznania 

skargi za zasadną wraz z uzasadnieniem jak wyżej: jednogłośnie 4 głosy za. 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji Robert Wróbel zapytał, czy do protokołu nr 1/2025 

z posiedzenia Komisji w dniu 14 stycznia 2025 r. ktoś chciałby zgłosić uwagi? 

Wobec braku uwag Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

protokołu: jednogłośnie 4 głosy za. 

 

5. Wolne wnioski. 

  

 Nie zgłoszono. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący Komisji, Robert Wróbel podziękował za udział w obradach 

i zamknął posiedzenie. 

 

 

 

                 Przewodniczący Komisji 

       Skarg, Wniosków i Petycji 

         

             Robert Wróbel 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Karolina Chrobot 


